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Sveriges Lärare Timrå

Styrelsemöte
Närvarande: Gunilla Norberg, Emma Karlsson, Jimmy Andersson, Linn

Jansson, Sanna Claesson, Carina Åkerlund.

§1 Val av mötesordförande.

● Linn väljs till mötesordförande.

§2 Val av justerare för mötet.

● Gunilla väljs till justerare av protokollet.

§3 Ekonomi.

● Vi har fortfarande inte fått någon faktura från simhallen efter

ombudsträffen. Vi inväntar också faktura från TIGY för förra veckans

julbord. Prognosen ser ok ut inför årets bokslut.

§4 Aktuella frågor ombud/medlemmar.

● Inträden/utträden - 8 nya medlemmar i november. Många som har bytt

till rätt arbetsgivare, bra jobbat av ombud/andra som har påmint. Vi vet

att julborden har viss inverkan. En ny medlem är på grund av arbetet

med modersmålslärarna.

● Förskolan: Frågan har dykt upp om att förskollärare uppmanats att själva

ringa in ersättare för måndag morgon när de blir sjuka under helgen.

Detta är ingen arbetsuppgift för en förskollärare utan arbetsgivarens

ansvar, ingen förskollärare ska göra det.

● Bra uppslutning på årens julbord. Två sittningar var fullbokade, en full

till 80%. Vissa bortfall skedde väldigt sent (ex. pga sjukdom) och vissa

dök inte upp trots att de bokat plats. Vi behöver fortsätta informera om

detta eftersom vi får betala även för de som inte dyker upp.

§5 Aktuella frågor från Timrå kommun.

● Modersmålslärarna ska få ny chef. Efter livliga diskussioner och tydliga

risk- och konsekvensanalyser backade förvaltningen från deras första

förslag och har nu lagt ett nytt som vi vet kommer bli mycket bättre.
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● Bank-ID: Det ser ut som att vi kommer behöva använda våra privata

Bank-ID till de nationella proven i år. Vi får mer information på

samverkan den 10/12.

§6 Aktuella frågor från Sveriges Lärare.

● Delar av styrelsen är på konferens för att prata med en ledamot från

föreningsstyrelsen samt förtroendevalda från hela Västernorrland,

Jämtland och Härjedalen. Vi lär oss mer om stadgarna, vårt avtal och

våra uppdrag som förtroendevalda i Sveriges Lärare.

● Valkretsombuden behöver rösta till fyllnadsvalet till avtalsdelegationen.

§7 Aktuella frågor från Distriktsrådet

● Vi var inte representerade på det senaste mötet. De pratade mycket om

kommande ombudsutbildningar samt om hur vi får bättre koll på vilka av

våra ombud som gått/inte gått stegen. Gunilla har gjort en kartläggning

av våra ombud, vi skickar ut personliga påminnelser inför vårens

utbildningstillfällen.

§8 Övriga frågor.

● Vi behöver försöka rekrytera fler personer inför årsmötet. Vi är i extra

stort behov av nominera lärare i fritidshem samt lärare på gymnasiet och

vuxenutbildningen. Förslag skickas till valberedningen Ida Sidén på

ida.siden@timra.se .

● Vi har önskemål om mer samarbete mellan enheter och stadier i

kommunen. Ex. gemensamma ämneslag mellan skolor och över

stadiegränser. Vi tar med frågan till samverkan på förvaltningsnivå.

§9 Nästa möte: Torsdag 30 januari 17.00 digitalt

Mötesordförande Linn Jansson

_______________________________________________________

Justerare Gunilla Norberg

________________________________________________________
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